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The IMAGO journal (ISSN: 1111-3936 - EISSN: 2661-7722) is a biannual 

international journal, free with open access peer review, published by the Faculty of  

Foreign Languages, University of Oran 2 Mohamed Ben Ahmed, Oran, Algeria since 

1998.  

The journal accepts research under the double-blind mode of review. The main 

objective of IMAGO journal is to contribute significantly to the body of knowledge by 

providing an intellectual platform for national and international scholars, including 

doctoral students , professors and researchers operating in academic circles, 

government departments or socio-economic institutions in order to promote 

interdisciplinary studies in the humanities, languages and social sciences.  

The journal focuses on Foreign Literature and Civilization, Contrastive Linguistics, 

Language Didactics and covers many areas of research such as language and 

linguistics, translation and interpretation, discourse analysis and religious studies. 

The journal is committed to publishing in a variety of languages including Arabic, 

English, French, Spanish, German, Russian, Italian, Turkish.  

 The journal is published in print and online. The online version is free to access and 

downloadable. It seeks to publish original articles, reports and book reviews, and 

welcomes outstanding research. Special issues devoted to important topics inthe 

humanities and social sciences will be published occasionally.  

All researchers wishing to submit their articles to the IMAGO Interculturality and 

didactics journal are requested to download the journal template from the author's 

instruction box. As well as the download of the author's guide respecting the formal 

conditions, procedures and rules of publication.  

 
La revue IMAGO (ISSN : 1111-3936 - EISSN : 2661-7722) est une revue 

internationales Bisannuelle, gratuite à comité de lecture en libre accès, publiée par 

la Faculté des Langues Etrangères, Université d'Oran 2 Mohamed Ben Ahmed. 

Oran, Algérie depuis 1998.   

http://www.asjp.cerist.dz/en/PresentationRevue/543


  [3]   

 

La revue accepte des recherches selon la modalité de révision en double aveugle. 

L'objectif principal de la revue IMAGO est de contribuer de manière significative au 

corpus de connaissances en fournissant une plate-forme intellectuelle pour les 

universitaires nationaux et internationaux, y compris les étudiants de troisième cycle, 

les professeurs et les chercheurs opérant dans les cercles universitaires, les 

départements gouvernementaux ou des institutions socio-économiques afin de 

promouvoir les études interdisciplinaires en sciences humaines, langues et sciences 

sociales.   

La revue s’intéresse à la Littérature et Civilisation Etrangères, Linguistique 

contrastive, Didactique des langues et couvre maints domaines de recherche tels 

que la langue et la linguistique, la traduction et l'interprétation, l'analyse du discours 

et les études religieuses.   

La revue s’engage à publier dans une variété de langues, dont l'arabe, l'anglais, le 

français, l'espagnol, l'allemand, le russe, l'italien, le turc La revue est publiée en 

version imprimée et en ligne, la version en ligne est libre d'accès et téléchargeable. 

La revue cherche à publier des articles originaux, des rapports et des critiques des 

ouvrages, et accepte favorablement les recherches exceptionnelles. Des numéros 

spéciaux consacrés à des sujets importants en sciences humaines et sociales 

seront publiés occasionnellement.  

Tous les chercheurs souhaitant soumettre leurs articles à la revue IMAGO 

Interculturalité et didactique sont priés de télécharger le modèle de revue dans la 

boîte d'instructions de l'auteur. Ainsi que le téléchargement du guide de l'auteur 

respectant les conditions formelles, procédures et règles de publication.   
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